

# 7D5N ALL IN JEJU



Imagine  
your  
Korea



## Seongsan Ilchulbong (Sun Rise Peak)

Seongsan Ilchulbong Peak rose from under the sea in a volcanic eruption over eastern end of Jeju Island, there is a huge crater at the top of Seongsan Ilchulbong Peak.



## Sumokwon Theme Park

It has 3 themes. An **ice museum** where you can see ice wolf, igloo, etc. Also, enjoy an unique experience like meeting anaconda in jungle, firing a gun in the battle field, the eruption of a volcano through **3D art optical illusion**. In the **5D showroom**, wear glasses to see the videos where all areas around you are moving.



## O'Sulloc Tea Museum

The Tea Museum was chosen as one of top 10 museum in the world by design boom, the World's most popular online magazine for architecture, art and design for the beautiful scenery in and outside the Museum. It is one of the most popular tourist attractions in Jeju



## Manjang Cave

The Manjanggul Lava Tube is located up to 23 metres wide, 30 metres high and 8.928 km long, it is the 12th-longest lava tube in the world and the second longest on Jeju island.



## \*Eco Land

The Eco Land park also well known for the flower park. You have to explore and see how it very amazing and pampering your eyes. Here you can explore the green natural view, the beach, the lake, the culture and, the more interesting things to see. One of the best place to refresh your mind in Jeju

### *Highlights!*



- ❄ Café Glencoe  
[Bonus Tour :- Pink Muhly Season 5-25 Oct]
- ❄ O'Sulloc Green Tea Museum  
[Incl.1 Cup of Green Tea Ice Cream]
- ❄ Manjang Cave & Arte Museum
- ❄ Sumokwon Theme Park  
[Incl.3D Art, 5D showroom & Ice Museum]



### *Gourmet!*

- ❖ Jeju Specialty meals – Black Pork Bulgogi with Fried rice of Mt. Halla shape
- ❖ Army Stew Soup & Gilled Fish Set
- ❖ Broiled Squid & Pork in Hot Stew
- ❖ Abalone Seafood Steamboat

### *Optional Tour - GV10 to go*

- 👁 Full day Guided Tour with Meals  
[Incl. Ecoland, Jeju Boromwat & Udo island by Ferry]
- 👁 Abalone Hotpot Rice + Grilled Abalone with butter Lunch

Day	Breakfast	Lunch	Dinner	Hotel Or Similar class
1			-	→
2	→	Broiled Pork & Squid Stew	Army Stew Soup	4 * Jeju Oriental & Casino Hotel 4* Ocean Suites Hotel
3	Hotel	Grilled Fish Set	Abalone Seafood Steamboat	
4	Hotel	Black Pork Bulgogi + Mt.Halla fried rice	Braised Mackerel	
5	Hotel	Ginseng Chicken Soup	Own Expense	
6	Hotel	Own Expense	Own Expense	
7	Hotel	→		



Day 1: Singapore → Jeju

Day 2: Jeju ~ Sumokwo Theme Park [3D Art + 5D showroom + Ice Museum] ~ Mysterious Road ~ Dongmun Market

Day 3: Arte Museum ~ Handam Walk Trail ~ O”Sulloc Green Tea Museum ~ Yongmeori Beach

Day 4: Manjang Cave ~ Seongsan Ilchuulbong (SunRise Peak) ~ Seongeup Folk Village ~ Sangumburi ~  
Café Glencoe (food & drinks own expense) **Bonus Tour ! Oct 05-25 Pink Muhly Season (subject to weather condition)**

Day 5: Ginseng outlet ~ Cosmetic Duty Free ~ Healthy Liver Shop ~ Iho Taewoo Beach ~ Yongyeon Cloud Bridge  
Chilseongro shopping street

Day 6: Free at leisure or you may join the Optional Tour, explore Jeju by yourself or do some shopping in Jeju island

**Optional Full Day Tour with Lunch – GV10 to go**

**Eco Land:** The train take you on a scenic tour around the forest, which houses local plants, animals, healing zones & a mesmerizing lake.

**Jeju Boromwat** (food & drink own expense)– Boromwat is an impressive field of buckwheat and lovely flowers.

**Udo island –[by ferry]** – this is the largest of the islands included in Jeju City. Udo, literally “Cow Island” in Hanja, has this name because it looks like a cow lying sown. The whole of Udo is a lava plateau and a fertile flatland where major agricultural products such as sweet potatoes, garlic, ad peanuts are produced.

Lunch - **Abalone hotpot rice + Grilled abalone with butter**

Day 7: Transfer to the Jeju Airport ~ Jeju → Singapore

**Note :**

1. During major international or local festive events, accommodation may not be arranged as stated as above.
2. Tour groups may be merged and sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
3. Bonus tour will be not replaced nor refunded.
4. All hotel ratings are based on local standard. In case of hotel rooms are running full, an equivalent standard hotel will be served as replacement.
5. In the event of any discrepancy between the English and Chinese itineraries, the Chinese version shall prevail.
6. Room type, size and/or view are allocated by hotel/resort, subject to availability.
7. Tour is fully conducted in Mandarin.



6533 1788



enquiries@hongthai.com.sg

# 7天 ALL IN 济州岛



## 城山日出峰

城山日出峰是约5,000年前, 济州无数喷火口中海底爆发的火山体。熔岩与水混合爆发后, 形成的火山灰堆积在喷火口周边形成了圆锥形, 原来虽为火山岛, 新阳海水浴场的土地与岛屿之间沙子, 碎石堆积后使之与陆地相连接。



## 树木园3D艺术馆

它有3个主题。冰雕博物馆, 可以看到冰狼、冰屋等。另外, 通过3D艺术视觉错觉, 丛林中遇见蟒蛇、战场开枪、火山喷发等独特体验。在5D陈列室中, 戴上眼镜可以看到周围所有区域都在移动的视频。

## 行程特点



- ✦ Glencoe 咖啡馆 [红利:- 梦幻粉红草花田 10月 5-25]
- ✦ O'Sulloc 绿茶博物馆 [赠送: 绿茶雪糕一杯]
- ✦ 万丈洞 及 ARTE MUSEUM 多媒体艺术博物馆
- ✦ 树木园3D艺术馆 [3D艺术, 5D 陈列室及冰馆]



## O'Sulloc绿茶博物馆

茶馆因其馆内外的美景, 艺术和设计在线杂志《设计热潮》评选为世界十大博物馆之一。它是济州最受欢迎的旅游景点之一。

## 特色美食

- ❖ 济州岛特色 - 烤黑猪肉+汉拿山炒饭
- ❖ 韩国部队锅 + 烤鱼套餐
- ❖ 烤鱿鱼及韩式炖猪肉
- ❖ 济州鲍鱼海鲜火锅



## 万丈洞

万丈窟熔岩管宽23米, 高30米, 长8.928公里, 是世界第12长、济州岛第二长的熔岩管。

## 自费行程 - 10人成行

- 👁️ 一日游 (包午餐) [Ecoland生态主题公园, 济州 Boromwat 及牛岛 (渡船)]
- 👁️ 鲍鱼火锅饭 + 牛油烤鲍鱼午餐



## \* Ecoland生态主题公园

EcoLand生态主题公园也叫森林小火车乐园, 是目前济州岛唯一一个以火车旅行为主题的大型生态公园。园内的交通以颜色各异的小火车为主, 据说这些造型可爱的小火车都是英国手工打造, 可以带游客穿越丛林, 抵达风格各异的四处主题公园, 老少皆宜, 风景迷人, 特别适合亲子游。

天数	早餐	午餐	晚餐	酒店或同级
1			-	→
2	→	烤鱿鱼及韩式炖猪肉	部队锅	4 *济州东方酒店及赌场 4*济州海洋套房酒店
3	酒店	韩式烤鱼套餐	济州鲍鱼海鲜火锅	
4	酒店	烤黑猪肉+汉拿山炒饭	韩式炖鲭鱼	
5	酒店	人参炖鸡汤	自费	
6	酒店	自费	自费	
7	酒店	→		



第一天：新加坡 → 济州岛

第二天：济州岛 ~ 树木园3D艺术馆 [3D艺术视觉, 5D 陈列室及冰雕馆] ~ 神秘之路 ~ 东门市场

第三天：ARTE MUSEUM 多媒体艺术博物馆 ~ 汉潭海岸散步路 ~ 0” Sulloc 绿茶博物馆 ~ 龙头海岸

第四天：万丈洞 ~ 城山日出峰 ~ 城邑民俗村 ~ 山君不离 ~ Glencoe 咖啡馆 (饮料食物自费)

红利:- 梦幻粉红草花田 10月 5-25 (视天气情况而定)

第五天：韩国高丽人参店 ~ 免税化妆品专卖店 ~ 护肝宝专卖店 ~ 梨湖太乌海滩 ~ 龙渊云桥 ~ 七星路商店街

第六天：自由活动 - 可参加自费行程，自由探索济州岛或购物

#### 自费一日游 + 午餐 (10人成行)

Ecoland生态主题公园：火车带您游览森林，欣赏当地植物、动物、疗养区和迷人的湖泊。

济州 Boromwat (食物和饮料自费)：Boromwat 是一片令人印象深刻的荞麦和可爱花朵的田野。

牛岛[渡轮]：济州市内最大的岛屿。牛岛，汉字中的字面意思是“牛岛”，之所以得名，是因为它看起来像一头正在耕田的母牛。整个牛岛是熔岩高原和肥沃的平原，出产红薯、大蒜、花生等主要农产品。

午餐：鲍鱼火锅 + 牛油烤鲍鱼

第七天：济州岛 → 新加坡

#### 备注：

1. 在国际或当地重大节日活动期间，酒店住宿可能无法照行程安排。
2. 团队如有合并或行程顺序更改，恕不另行通知，将以当地旅行社安排为准。
3. 红利行程将不由其它行程取代或退款。
4. 酒店评级以当地为标准。酒店客房已满等因素，将以同等级酒店取代。
5. 中英文行程如有差异，以中文版为准。
6. 房间的差异如类型、大小和或景观均由酒店分配而定。
7. 团体全程将以华语讲解。



**康泰旅行社**  
HONG THAI TRAVEL



6533 1788



enquiries@hongthai.com.sg